
Referat fra Vorbasse Lokalråds årsmøde den 27. marts 2019  

 
1. 

Valg af dirigent.  

Carsten Holmgaard blev valgt som dirigent.  

 

2. 

Valg af stemmetællere: 

Kr. Hansen og Søren Nielstrup blev valgt. 

 

3. 

Lokalrådets beretning for 2018. 

Formand for lokalrådet Jørn Poulsen aflagde beretning. Formandens beretning lægges på 

lokalrådets side på vorbasse.dk. 

Beretningen blev godkendt. 

 

4. 

Lokalrådets regnskab for 2018. 

Da kassereren ikke var til stede gennemgik formanden regnskabet, som viser et overskud på 

10.317,90 kr. 

Lokalrådets samlede formue er 1.135.023,69, hvoraf 1.116.998 kr. er reserveret til projekt 

områdefornyelse i Vorbasse. 

Der var et enkelt spørgsmål: Hvilken udgift har lokalrådet til velkomstkurvene? 

Formanden roste velkomstkurvene, idet de er håndlavede af pilepigerne i Vorbasse og der er i 

regnskabet en udgift til fremstilling af kurvene på 2.868,10 kr. Der er i 2018 udleveret 23 

velkomstkurve. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

5. 

Valg af medlemmer- 

På valg er: Ole Gram, Arne Spangfort Christensen, Erik Nielsen.  

Alle modtager genvalg. 

Valgt for 2 år er: Ole Gram, Arne Spangfort Christesen, Erik Nielsen. 

 

6. 

Valg af suppleanter. 

Valgt for 1 år er Bente Benné og Ejgil Christensen. 

 

7. 

Valg af revisor. 

Valgt blev H. C. Christensen og Søren Nielstrup     

 

8. 

Eventuelt. 

Information om besøgstal på vorbasse.dk og tilhørende facebook side. 

Information om, at hjemmesiden er flyttet til en anden server og det er sket uden de store 

problemer. 

 



Spørgsmål: 

Har lokalrådet overvejet om man skulle have en pris til en grundejer, som har gjort en særlig indsat 

for en flot renovering af et hus. 

 

Svar: 

Det er overvejet og falder fint i tråd med det øvrige arbejde med områdefornyelsen. 

Der kan evt. nedsættes en komite, som skal udpege en modtager af prisen 

Vi vil tage det på dagsorden på næste møde. 

 

Kommentar: 

Billund Guiden mangler en omtale af hundeskov og hjertestier. 

 

Øvrigt: 

Bente Benné mangler turistfolder til velkomstkurve. Dem får hun af Ole Gram. 

Visitkort, der fortæller om vorbasse.dk bestilles, når de sidste er brugt op. 

Bente Benné fortæller at Vorbasses erhvervsdrivende er meget villige til at aflevere bidrag til 

velkomstkurvene. 

 

Spørgsmål: 

Arbejdes der videre med forslaget om udlejningsboliger på Skjoldbjergvej? 

 

Svar: 

Det gør der. Et konsulentfirma, som Bovia har hyret, er i gang med at tilrettelægge et forløb, hvor 

der forhåbentlig kan blive bygget 15 boliger i første omgang.      

 

 

 

 

Referat: 

Inger Donslund 


